

中国科技期刊引证报告(核心版)收录期刊

中国科技核心期刊 ISSN 1006-4311
中国科技论文统计源期刊 CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2012 6

中旬刊(总第277期/第31卷)

价值工程

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会

中国核心期刊(遴选)数据库收录期刊

中国期刊网 全文收录期刊

中国学术期刊(光盘版)

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊

ISSN 1006-4311



万方数据

价值工程

2012年6月中旬刊(总第277期/第31卷)

1982年创刊 2012年6月18日出版

中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会 会刊

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:郇明信

总编:高志彪

总编室:马慧霞 师瑞

电话:0311-8702472

编辑部:田彦 范文 丛林 张崇 刘希 岳东鑫

孟慧玲 司义凤 苗运强 焦建明 任海涛

韩硕鹏 杨丽 周超

电话:0311-83020178 传 真:0311-87024742

投稿邮箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezz.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红 刘小彦

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

广告经营许可证:(石市)1301024D00032

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄市槐安西路88号卓达

物业楼 A501 室

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

商务运营:石家庄冀发文化传媒有限公司

目 录

* 价值与创新 *

- 滑坡治理方案寿命周期成本比选 杨璐 等(1)
远程教育创新管理体系探讨 王斐 等(3)
低碳经济发展模式下企业财务评价研究 吴明涛 等(5)
水泥粉煤灰搅拌桩加固饱和黄土地基现场试验研究 鞠兴华 等(6)

* 供应链·价值链 *

- 基于价值链会计的石油企业 XBRL 财务报告应用研究 李九斤 等(8)
龙江家具产业集群产业链升级研究 刘志超 等(9)
随装备件需求量确定方法研究 田震 等(12)
区域物联网产业价值链分析 李红卫 等(14)

* 工业工程 *

- 非线性 GaAs 光导开关丝状电流的快速导通特性研究 彭晓进(16)
关于新型换热器管子管板焊接工艺的探讨 张志波(18)
FDD LTE 上行系统的频偏估计方案及实现 杨新玲 等(19)
绿色加工技术中刀具问题的研究 葛志宏 等(22)
以制造商为主导的电子废弃物联合回收模式研究 孔咏炜(23)
橡胶制品工业污水处理工艺设计 方绍燕(25)
Top-Down 参数化设计在液压支架产品中的应用 陈洪亮 等(27)
雷达跟踪电子设备工艺设计 陈锐(28)
智能配电网的多目标综合规划体系探讨 王建锋 等(30)
Φ100mm 以上大规格棒材心部裂纹产生机理研究 纪树梅(31)
基于 TOPSIS 模型的火力发电企业电煤供应商选择评价研究 李小辉(33)
基于嵌入式 PC/104 系统的消弧线圈控制器设计 李佳琦(35)

* 工程管理 *

- 浅谈居室中的玄关设计 牛欣欣(37)
三维软件在园林效果图制作中的应用 胡清坡 等(38)
建筑表皮与照明灯具整合式设计尝试 邓孟仁 等(40)
粒子干涉理论在客运专线路基基床表层级配碎石层的应用研究
..... 袁善文(42)
新农村建设存在的环境问题及对策研究 张晓缝 等(45)
浅谈中国人口预测模型的解决办法 袁野(47)
浅谈铁路工程招投标管理 苏清义 等(49)
基于 CDIO 理念的“工程项目管理”之应用 贾小妮(50)
浅议如何进行园林工程投标 谭永存(51)
福田综合交通枢纽概算控制 刘骁(53)
规划建设高职骨干院校校园的意义、机遇和挑战 郝赫(55)
盾构隧道管片上浮原因分析与对策研究 李铁军 等(57)
现代测绘技术在公路勘测中的应用 王永新(59)
工程项目管理中做好设计管理的协调的重要性探讨 樊明理(60)
回顾 K92+880~K93+060 段滑坡处治设计 王加华 等(62)
施工企业如何做好施工现场的费用索赔工作 倪文伟(63)
基于职业发展需求的造价工程师综合素质培养 杨卫华(65)
潮白河矮塔斜拉桥健康监测方案设计 齐钺 等(67)
长寿命沥青路面结构组合分析 高曙光 等(69)
城市近郊区互通设计分析 高岩(71)
论医院建设工程项目投资控制与管理 国立伟(73)

* 建筑与施工 *

- 关于大体积砼施工技术的研究 董士成(74)
主动防护网在岩质高边坡的运用 刘根(76)
东江特大桥主桥二次张拉低回缩钢绞线竖向预应力设计与施工 ... 周梯丰(77)
型钢混凝土梁-角钢混凝土柱节点力学性能研究 杨帆(82)

290m 刚构桥三角区施工期间支架及上弦箱梁的受力分析
..... 郭吉平 等(84)

*** 企业管理 ***

中国制造业产业升级的路径分析 赵航 等(86)
浅析资产负债表日后事项的会计处理 常玉莲(88)
试论“打破公司僵局”的路径 萧曼平(89)
农村经营管理人才与新农村建设协调机制研究 张颖(93)
我国农超对接模式发展研究 商荣华 等(95)
基于 IS-SVM 的中小企业信用评价研究 孙冰颖 等(97)
基于校企合作的汽车售后服务培训模式研究 黄晓鹏 等(99)
中小企业提高营销能力的主要途径 何俊海(100)
我国农村校车经营管理模式探索 何金海(102)
浅议企业财务管理遇到的问题及加强财务管理的措施
..... 宋薇莎(103)
营销方案知识产权保护问题探究 杨君(105)
论航空企业科研生产管理进度优化及控制方法
..... 曹亚军 等(106)
广东家族企业上市公司职业经理人的现状分析
..... 张宏博(108)
谈内部控制制度下集团公司的全面预算管理
..... 常敏红(110)
浅议药店会员卡制创新营销策略研究 吴锦(112)
我国中小企业组织变革研究 孙小庆(113)
浅谈新产品口碑营销的实施要素 罗小舟(115)

*** 财经金融 ***

论“两缺口模型”在当今中国的适用性及与之相关的外债问题
..... 丁诗诗(116)
基于熵权 Fuzzy AHP 的旅游投资项目评价研究
..... 杨雷 等(118)
边际效用递减规律的再发现 暴世宏 等(120)
基于 DEA 方法的农村信用社服务“三农”效率分析
..... 孙倩(124)
上市公司关联交易中的利润操纵与治理对策 陈怡欣(126)
高新区产业集群可持续发展评价研究 焦爱英 等(128)
陕西省凤县矿产资源开发中存在的问题及对策分析
..... 王燕(129)
广州市提升国家中心城市服务功能的切入点——EDI
..... 方少林(131)
陕西装备制造业集群竞争力研究 毛加强 等(134)
西北省会城市居民消费水平和消费结构分析 石林 等(137)
西安旅游业国际竞争力的现状分析与提升对策
..... 李武歌(138)
实际有效汇率与产业结构调整:基于广东省数据的实证分析
..... 孔小伟(140)
城市金融可持续发展支持环境评价指标体系构建研究
..... 吕美 等(142)
基于 ASP 的长三角产业集群竞争情报公共服务平台研究
..... 王友发 等(144)

*** 信息技术 ***

系统集成技术在信息管理系统中的应用分析 陈景亮 等(147)
Matlab 仿真在自动控制原理教学中的应用 曹海红(149)
贝叶斯估计的图像分割技术 孙博 等(151)
RFID 中间件框架研究 荆心 等(153)
赛博空间(Cyberspace)自由的虚实共生性及应用研究
..... 敬美妮(155)
异构数据库应用架构研究 崔智刚 等(157)
口译网络辅助课程教学设计的优势及效果研究 杜萌萌(159)

武警后勤学院信息化建设的创新 孙纳新 等(161)
决策树算法在大学生心理档案系统中的应用研究
..... 张俊杰 等(163)
基于密码学的无线局域网认证方案设计与实现 刘佳(165)
高校计算机实验室服务地方经济建设的措施与对策
..... 段仁武(168)
皮影戏文化与动画产业联姻的探讨 李翔 等(169)
网络示范课程视频资源建设存在的问题与对策
..... 李同正 等(171)
网络时代创新部队管理价值浅析 刘明功(172)
基于 Workflow 的网络教学系统研究 谷伟(174)
CDIO 模式下的计算机组装与维护教学研究 刘洪江(176)
基于 UG 环境下制造特征信息提取综述 王碧艳(178)
光纤光栅石油管道泄漏监测系统 张瑞卿 等(179)
GIS 和 ArcSDE 在校园房屋管理系统中的研究
..... 蒋丹寅(181)
特征选择在协同过滤推荐算法中的应用研究
..... 李晓艳 等(182)

论信息技术与现代人力资源管理 张娜(185)
电子表格在商务办公中的拓展应用研究 马倩(186)

*** 职业培训 ***

基于交际能力视角的旅游英语教学方法探索 罗金华 等(188)
校企合作“订单式”人才培养模式探索和实践 谈慧(190)
高等职业教育系统现状与发展研究 蓝祥龙 等(192)
浅谈高职高专院校计算机基础课程教学质量的提高
..... 李学 等(194)
论教授终身制及其在中国高校的应用问题 杨丹(195)
高校教师绩效评价研究 王璟(197)
大学应用型教材的探索与研究 王旭启 等(199)
《测量学》课程教学语言表达艺术初探 王联春 等(200)
采用“双闭环”教学质量管理系统的应用与实践
..... 孙淑娟 等(202)
高职金融专业校企合作、工学结合人才培养 陈新林(204)
计算机专业实验教学模式改革的实践和探索 王红珍 等(206)
体育竞赛表演在“城市经营”中的作用探析 马宁 等(207)
在大学文史类高等数学教学中巧用 MATLAB 工具
..... 冀晓峰 等(209)
《工程估价》课程教学改革探索 程建华 等(211)
创业型大学建设目标下教学主体激励机制研究
..... 钟春玲(213)
中学生学习意志力培养现状的调研 吴珍珠(215)
独立学院内涵式发展模式探索与实践 陈诚 等(217)
多元函数关于直线的对称性研究 冯文烟(219)
英语听力水平提高的因素与对策分析 梁宇春(221)
《发酵工程》理论课程教学方法实践与总结 李树文 等(223)
钳工实训中六方镶件的加工分析 燕金华(224)
浅议高职大学生价值观问题及对策 赵竹梅(226)
陕西省民办高校青年教师职业生涯规划研究
..... 黄春丽 等(227)
汉中某学院教职工生活习惯对健康影响的调查
..... 文湘昀 等(229)
中职学校课堂有效性的实施对策研究 李秉芳(231)
VE 理论指导下建构主义在大学英语网络教学中的运用
..... 杨琳 等(232)
高职院校师资建设科学体系的构建 董兴敏(234)
市场营销说课稿 潘洁(235)
基于工作过程的高职“三段指导”实习教学法研究
..... 彭高宏(237)
高等医学院校毕业生基层就业形势分析 付万兴 等(239)

工程管理专业实践教学改革创新研究	李丽萍 等(240)
实验室开放在组织学与胚胎学教学中的实践与意义	王艳梅 等(242)
英语专业“双师型”教师培养途径探析	郑庆芳(243)
以科研课题驱动实践教学的探索	余金好(245)
我国高职院校教学团队建设发展中的问题与对策	余静(247)
问题设计教学模式在阅读中的有效性	赵濂(248)
高职电子商务专业实践教学方法探析	胡一波(249)
不同负荷对女子链球旋转技术的运动学研究	刘占锋 等(251)
先进制造技术课程教学方法探讨	李彬 等(253)
浅析西安中等职业院校“双师型”教师的培养途径	简爱(254)
高校公共体育设施资源在全民健身中价值研究	李海乐 等(256)
音乐课程教学的创新与实践	周燕(257)
新时期高职图书馆定位与发展策略研究	张丽敏(259)
国内外旅游发展现状对培养高校英语高级人才的影响	秦婕(260)
远教教学支持服务体系建设与运行研究现状管窥	贺润坤(262)
案例教学法在金属腐蚀课程教学中的应用研究	张旭鸣 等(264)
医学类图书的目标市场分析	冯文春(266)
高职理论课程设计与创新	贾剑锋(267)
“传感器原理与应用”课程教学改革探讨	殷海双 等(269)
职业认证教育对国贸实务课程体系的借鉴研究	张晓棠 等(270)
价值分析的具体应用	张俊霞 等(272)
提高实验室建设投入效益的工作思路	朱向运(273)
高职院校计算机专业教学中学生创新能力的培养	吕晓华(275)
浅析民办高校教师福利待遇的现状	吴红(276)
浅析民办高校未来发展之路	马志国 等(278)
高度重视大学生消费行为的健康发展	曾智(279)
机电系统设计课程教学改革研究	陈晓东(281)

*** 理论与实践 ***

改进SWOT方法及其在装备保障训练体制转型中的应用研究	汤敬武 等(282)
战时道路交通管制研究	李军(284)
中医医者个体隐性知识的测评指标研究	刘艳 等(285)
对体育发展和人的全面发展的价值思考	雷玉翠 等(287)
论宫崎骏动画中环保理念的现实意义	曲琳(289)
浅析生化指标的监控与恢复体能对体育训练的影响	刘博(291)
国人幸福指数现状研究	范志毅(292)
基于AHP方法的社会信用体系评价研究	康英(296)
基于算法的BP神经网络的应用研究	栾玖阳(298)
乡村徒步旅游游客感知价值对游客忠诚的影响研究	贾建忠 等(300)
室内花卉无土栽培基质的探讨	李庚飞(302)
语境视角下影视字幕的误译及其成因初探	张碧云(303)
当代中国弱势群体成因分析及对策	刘飞轮(305)
我国城市自然灾害与应急管理体系研究	吴建安(307)
地方小吃的文化定位与规范化研究	薛维(309)
基于技术批判理论的人的价值货币化问题的人文反思	郭军 等(310)
高校学生工作的新探索	刘艳萍(312)
顶棚材料的细水雾保护实验研究	赵飞(313)
适应建设研究型智慧医院要求 打造现代医学保障体系	贺密会 等(315)
如何策划具有特色的地质博物馆	章秉辰(316)
冷冻机及操作	叶常琼(319)
浅析基于河南传统文化的影视动画剧本创作	张瑞(320)
探索人民调解委员会在医疗纠纷调解中的应用	赵海波 等(322)
制度经济学视角下的现代医院管理	徐丹(323)
基层医院核医学科发展困境及应对措施	彭静 等(325)
基于《侵权责任法》药品不良反应法律责任的认识	樊亭亭 等(326)
找准医院宣传工作重点 推进医院又好又快发展	李震(328)

《价值工程》杂志约稿函

价值工程涉及技术、经济、管理等多学科,是多学科紧密结合、实施创新与优化的一门现代管理技术,而且还是一种重要的管理理念。价值工程的价值导向原则和创新本质,以及它的多学科化特性,将对科研创新、管理创新、产品创新、技术创新、组织创新产生重大影响和积极的促进作用。

《价值工程》创刊于1982年,是经国家新闻出版总署批准公开发行的经济综合性专业学术期刊,具有国际国内双刊号(国际刊号:ISSN 1006-4311 国内刊号:CN 13-1085/N),邮发代号:18-2。主管单位:河北省科学技术协会,主办单位:河北省技术经济管理现代化研究会。《价值工程》是中国科技核心期刊(2010年入选)、中国科技论文统计源期刊。

《价值工程》是中国技术经济研究会价值工程专业委员会、中国高等教育学会价值工程分会会刊、中国价值工程学会会刊。《价值工程》是中国核心期刊(遴选)数据库收入期刊、中国期刊网、中国学术期刊(光盘版)全文收入期刊,中国学术期刊综合评价数据库来源期刊、万方数据——数字化期刊群入网期刊、中文科技期刊数据库收入期刊。

*** 栏目开设:**

本刊特稿、价值与创新、供应链价值链、财经金融、企业管理、工业工程、工程管理、建筑与施工、信息技术、理论与实践等。

*** 投稿须知:**

- 1.应另列:与中文相应的英文标题;作者姓名的汉语拼音;作者单位的英文全称及所在城市的汉语拼音及邮编。
- 2.应另列:与中文相应的英文摘要和关键词。
- 3.基金资助项目,应写明:基金全称、项目课题题目、项目编号。
- 4.“参考文献”若为图书,应注明:作者(译者)、书名、出版社、出版年份、页码。若为论文,应注明:作者(译者)、论文题目、刊载刊物(报纸)名称、出版年份和期号、页码(或报纸年、月、日)。各参考文献应在正文引述处之末,按出现先后顺序编号,相应以方括号角码标出。
- 5.图、表应顺序标号,且应有名称;若系采用与其他资料,应注明资料来源。
- 6.文稿应执行法定计量单位。
- 7.“作者简介”,请写明姓名、出生年份、性别、籍贯(省、市、县)学位、职称(职务)、主要研究方向。
- 8.为便于及时联系,请告知电话、电子邮箱;并写明详细地址、邮编、单位,以便于刊发后邮寄。
- 9.编辑部对来稿文章标题、内容有删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。文章中涉及图表、公式和英文部分作者应自行核准校对。凡录用文章,本刊有权入编数据库。
- 10.切忌一稿多投,三个月内未收到我刊回复,作者即可自行处理。采用与否,均不退稿,请自留底稿。

Value Engineering
(VE)
Fortnightly Issue
Started in 1982
Vol.31 6.b (Sum No.277)
Published in June 18, 2012

Inscribed: Yuan Baohua
Honorary Editor-in-Chief:
Gao Mingxin
Executive Editor-in-chief:
Gao Zhibiao
Manager: Hebei Association for
Science and Technology
Sponsor: Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:
Ma Huixia Shi Rui
Editor: Editorial Team of VE
Publisher: Magazine Publishing House
of VE
Address: Room A501, Zhuoda Property
House, No.88 Huai'an Road
Tel: (0311) 83020178
E-mail: vezzsjb@163.com
Ads.Registration: 1301024D00032

Printed by: Changling Printing House,Langfang
Distributor: Shijiazhuang Post Office
Subscriptions: Chinese Local Post Office
Domestic Issue Code: 18-2
Domestic Single Price: ¥30.00
Overseas Single Price: \$ 30.00
Open Publishing
ISSN 1006-4311
CN 13-1085/N

VALUE & INNOVATION

- 1 Landslide Mitigation Measures Choice Based on Life Cycle Cost Analysis Yang Lu, *et al.*
- 3 Discussion on Innovation Management System of Distance Education Wang Fei, *et al.*
- 5 The Research of Enterprise Financial Evaluation Based on Low Carbon Economy Development Mode Wu Mingtao, *et al.*
- 6 Filed Experimental Study of Fly-ash Cement Mixing Pile Treating the Saturated Loess Foundation Ju Xinghua, *et al.*

SUPPLY CHAIN·VALUE CHAIN

- 8 Application of XBRL Financial Report of Petroleum Enterprise Based on Value Chain Accounting Li Jiujin, *et al.*
- 9 Industry Chain Upgrading of Furniture Industry Cluster in Longjiang Liu Zhichao, *et al.*
- 12 Study on Ascertaining of Carried Spares Requirements Tian Xia, *et al.*
- 14 Industrial Value Chain Analysis of Regional Internet of Things Li Hongwei, *et al.*

IE

- 16 Transient Turn-on Characteristic of Filament Current of Nonlinear GaAs Photoconductive Switches Peng Xiaojin
- 18 Tube-tube Sheet Welding Technology for New Heat Exchanger Zhang Zhibo
- 19 FDD LTE Uplink System Frequency Offset Correction and Implementation Yang Xinling, *et al.*
- 22 Study on the Cutting Tools of Green Manufacturing Technology Ge Zhihong, *et al.*
- 23 On Manufacturer-oriented Union Mode of Electronic Waste Reverse Logistics Kong Hewei
- 25 Rubber Industrial Wastewater Treatment Process Design Fang Shaoyan
- 27 Application of Top-Down Parameter-design in Hydraulic Support Chen Hongliang, *et al.*
- 28 Radar Tracking Electronic Equipment Process Design Mi Rui
- 30 Discussion on Intelligent Distribution Network of Multi-objective Synthesis Planning System Wang Jianfeng, *et al.*
- 31 Study about Forming Mechanism of Big Bar Heart Crack Ji Shumei
- 33 Research on the Generating Coal Supplier Selection and Evaluation of Thermal Power Station Based on TOPSIS Li Xiaohui
- 35 Design of Arc-Suppression Coil Controller Based on PC/104 Embedded System Li Jiaqi

ENGINEERING & MANAGEMENT

- 37 On the Living Room Vestibule Design Niu Xinxin
- 38 Application of 3D Software in Garden Rendering Production Hu Qingpo, *et al.*
- 40 The Integrated Design Try on the Atchitectural Envelope and the Lighting Deng Mengren, *et al.*
- 42 Application of Particle Interference Theory in Passenger Special Line Base Bed Surface Graded Crushed Stone Yuan Shanwen
- 45 Study on the Cause and Environmental Problem of New Rural Construction Zhang Xiaofeng, *et al.*
- 47 Resolutions on China's Population Forecast Model Yuan Ye
- 49 On the Management of Tendering and Bidding for Railway Engineering Su Qingyi, *et al.*
- 50 The First Teaching Reform Exploration about "Engineering Project Management" Based on the Concept of CDIO Jia Xiaoni
- 51 Discussion on How to Conduct Landscape Engineering Bidding Tan Yongcun
- 53 Determining and Controlling Project Budget of Futian Integrated Transport Hub Liu Xiao
- 55 Significance, Opportunity and Challenge of Planning and Constructing Higher Vocational Backbone Institute Hao He
- 57 Cause Analysis and Countermeasures of Shield Tunnel Segment Uplifting Li Tiejun, *et al.*
- 59 Application of Modern Surveying and Mapping Technique in Highway Survey Wang Yongxin
- 60 Significance of Coordination of Design Management in Project Management Fan Mingli
- 62 Reviewing Treatment Design of K92 + 880 ~ K93+060 Landslide Wang Jiahua, *et al.*
- 63 On Cost Claim of Construction Site Ni Wenwei
- 65 Comprehensive Quality of Cost Engineer Based on Career Development Requirement Yang Weihua

67	Chaobai River Extra-dosed Cable-stayed Bridge Health Monitoring System	Qi Yue, <i>et al.</i>
69	Research on Structure Combination of Long Life Asphalt Pavement	Gao Shuguang, <i>et al.</i>
71	Analysis on Suburban Area Communication Design	Gao Yan
73	Investment Control and Management of Hospital Building Engineering Project	Guo Liwei

BUILDING & CONSTRUCTION

74	Research on Mass Concrete Construction Technology	Dong Shicheng
76	Application of Three-dimensional Geonet Sprig-grass in High Slope	Liu Gen
77	Dongjiang Big Bridge Second Tensioning Shrinkage Steel Strand Vertical Prestress Design and Construction	Zhou Tifeng
82	A Steel Reinforced Concrete Beam—Angle Steel Concrete Column Node Mechanical Properties	Yang Fan
84	The Stress Analysis of Construction Frame and Top Chord Box Girder during the Construction in Triangle Area of a 290m Rigid Frame Bridge	Guo Jiping, <i>et al.</i>

BUSINESS MANAGEMENT

86	Path Analysis on the Industry Upgrading of China's Manufacturing Industry	Zhao Hang, <i>et al.</i>
88	Analysis on Accounting Treatment of Events after the Balance Sheet	Chang Yulian
89	On the Path of "Breaking the Deadlock in the Company"	Xiao Manping
93	Coordination Mechanism of Rural Management Talents and New Rural Construction	Zhang Ying
95	Development of Farmer and Supermarket Direct Supply Model	Shang Ronghua, <i>et al.</i>
97	Research on Credit Evaluation of the Small-medium Enterprises Based on LS-SVM	Sun Bingying, <i>et al.</i>
99	Research on Training Mode of Auto After-sales Service Based on School-Enterprise Cooperation	Huang Xiaopeng, <i>et al.</i>
100	The Main Route to Promote the Marketing Ability for Small and Medium-sized Enterprises	He Junhai
102	Exploration of Bus Operating Management Mode of China's Rural School	He Jinhai
103	Discussion on Problems in Enterprise Financial Management and Measures on Strengthening Financial Management	Song Weisha
105	On Marketing Plan Intellectual Property Protection	Yang Jun
106	Progress Optimization and Control Method of Scientific Research and Production Management of Aviation Enterprise	Cao Yajun, <i>et al.</i>
108	Analysis of the Status of the Professional Managers of Family Listed Companies in Guangdong	Zhang Hongbo
110	On the Overall Budget Management of the Corporation under the Internal Control System	Chang Minhong
112	Implementation of the Membership Marketing in Drugstores	Wu Jin
113	Research on Organizational Change of China's SMEs	Sun Xiaoqing
115	On the Implementing Elements of Word of Mouth Marketing of New Products	Luo Xiaozhou

FINANCE & ECONOMICS

116	On the Applicability of "Two-gap Model" in Today's China and the Related Foreign Debt Problem	Ding Shishi
118	Tourism Investment Project Evaluation Based on Entropy Weight Fuzzy AHP	Yang Lei, <i>et al.</i>
120	Re-discovery of the Law of Diminishing Marginal Utility	Bao Shihong, <i>et al.</i>
124	The Analysis on Efficiency of Serving to "Farming, Farmer and Farm" and the Influencing Factors about the Rural Credit Cooperatives in Shaanxi Province	Sun Qian
126	Earnings Manipulation and Control Measures in Listed Company Related Transaction	Chen Yixin
128	The Sustainable Development Evaluation Research of the High-tech Industry Developing Zone Clusters	Jiao Aiyang, <i>et al.</i>
129	Problems Existing in the Development of Mineral Resources in Fengxian of Shaanxi Province and Its Countermeasures	Wang Yan
131	Entry Point to Enhance the Service Functions of Guangzhou National Center City: EDI	Fang Shaolin
134	Study on Competitive Power of Equipment Manufacturing Cluster in Shaanxi	Mao Jiaqiang, <i>et al.</i>
137	Study on the Consumption Level and Structure of Northwest Capital City	Shi Lin, <i>et al.</i>
138	The Current Situation of International Competitiveness of Xi'an Tourism and Improvement Countermeasure	Li Wuge
140	The Empirical Study on the Effect of Real RMB Exchange Rate on the Industry Structure of Guangdong Province	Kong Xiaowei
142	The Construction of the Evaluation System for the Supportive Environment about the Sustainable Development of Urban Finance	Ly Mei, <i>et al.</i>
144	Research on Public Service Platform of Competitive Intelligence for Yangtze River Delta Industrial Clusters Based on ASP	Wang Youfa, <i>et al.</i>

IT

147	Analysis of System Integration Technique Used in Information Management System	Chen Jingliang, <i>et al.</i>
-----	--------------------------------------------------------------------------------------	-------------------------------

149 Application of Matlab Software in Teaching of Automatic Control Theory Cao Haihong
 151 The Research of Image Segmentation Based on Bayesian Estimation Sun Bo, *et al.*
 153 Research on RFID Middleware Framework Jing Xin, *et al.*
 155 Virtuale and Real Symbiosis of Freedom in Cyberspace with Application Research Guo Meini
 157 Study on Heterogeneous Database Application Framework Cui Zhigang, *et al.*
 159 Advantages of Interpretation Network Aided Teaching Design and Its Effect Du Mengmeng
 161 Innovation of the Informatization Construction of Armed Police Logistics College Sun Naxin, *et al.*
 163 Applying Decision Tree Algorithm to Psychological Files of College Students Zhang Junjie, *et al.*
 165 Design and Implementation of Cryptography-based Authentication Scheme for WLAN Liu Jia
 168 Measures and Countermeasures for the University Computer Lab Serving the Local Economy Construction Duan Renwu
 169 Union of Shadow Play Culture and Animation Industry Li Xiang, *et al.*
 171 Problems and Countermeasures of the Video Resources Construction in Network Demonstration Course Li Tongzheng, *et al.*
 172 Analysis of the Value of Innovation Forces Management in the Network Era Liu Minggong
 174 Research of Workflow-based Distance Instruction System Gu Wei
 176 The Teaching Research of Computer Assembly and Maintenance Based on CDIO Liu Hongjiang
 178 The Extraction of Manufacture Feature Information Based on UG Wang Biyan
 179 Fiber Grating Petroleum Pipeline Leakage Monitoring System Zhang Ruiqing, *et al.*
 181 Study on GIS and ArcSDE in Campus Housing Management System Jiang Danyin
 182 The Research on Feature Selection Applied in the Collaborative Filtering Algorithm Li Xiaoyan, *et al.*
 185 On Information Technology and Human Resource Management Zhang Na
 186 Extend Application of the Excel in the Business Office Ma Qian

VOCATIONAL TRAINING

188 On the Teaching Method of Tourism English from a Perspective of Communicative Competence Luo Jinhua, *et al.*
 190 Exploration and Practice of "Order" Training Mode for Cooperation between School and Enterprise Tan Hui
 192 Current Situation and Development of Higher Vocational Education System Lan Xianglong, *et al.*
 194 To Improve Teaching Quality of Computer Basic Courses in Higher Vocational College Li Xue, *et al.*
 195 Tenure System and Its Application in China Yang Dan
 197 Research on the Performance Evaluation of University Teachers Wang Jing
 199 Exploration and Research of University Applied Teaching Materials Wang Xuqi, *et al.*
 200 Tentative Study on Artistic Expression of Medium of Instruction for *Surveying* Course Wang Lianchun, *et al.*
 202 Research and Practice on Academic Quality Management System Based on "Double Closed-loop Method"
 Sun Shujuan, *et al.*
 204 Financial Vocational Education on Cooperation between School and Enterprise and Combining Learning with Working
 Chen Xinlin
 206 Exploration and Practice of Reforming Professional Experimental Teaching Mode of Computer Wang Hongzhen, *et al.*
 207 Discourse Effect and Measures of Sports Competition Performance in the City Management Ma Ning, *et al.*
 209 Using MATLAB in the Higher Mathematics Teaching of Literature Specialty of University Dou Xiaofeng, *et al.*
 211 Research on Teaching Reform of *Engineering Estimation* Course Cheng Jianhua, *et al.*
 213 Research on Incentive Mechanism of Teaching Subjects under the Goal of Building Entrepreneurial University Zhong Chunling
 215 An Investigation on Learning Willpower Cultivation of Students at Middle School Wu Zhenzhu
 217 The Exploration and Practice about Connotative Development Mode of Independent College Chen Cheng, *et al.*
 219 The Symmetry of Multivariate Function Concerning the Straight Line Feng Wenxian
 221 Influence Factors of Improving English Listening Level and the Countermeasure Analysis Liang Yuchun
 223 Implementation and Summarization of Teaching Methods in Theoretic Course of *Fermentation Engineering* Li Shuwen, *et al.*
 224 The Analysis in Six Embedded Parts of Machining in the Locksmith Training Yan Jinhua
 226 Analysis of Existent Problems in Higher Vocational College Students' Values and Countermeasures Zhao Zhumei
 227 The Young Teachers' Career Planning Analysis of Shaanxi Privately-run University Huang Chunli, *et al.*
 229 Investigation about the Impact of Lifestyle on Health Wen Xiangyun, *et al.*
 231 The Research of Effective Countermeasures in Classroom of Vocational Schools Li Sufang
 232 Application of Constructivism in College English Network Teaching under the Guidance of VE Theory Yang Lin, *et al.*
 234 Building the Scientific System of Higher Vocational Colleges' Teachers Construction Dong Xingmin
 235 Oral Lesson Manuscript for Marketing Pan Jie
 237 Research for the Practice Teaching of the "Three Paragraphs Guidance" Based on the Working Process Peng Gaohong
 239 Analysis of Situation of Graduates' Grassroots Employment in Medical Colleges and Universities Fu Wanxing, *et al.*
 240 Study on Practical Teaching Reform of Engineering Management Major Li Liping, *et al.*

242	Significance and Practice of Opening Laboratories in Histological and Embryological Teaching	Wang Yanmei, <i>et al.</i>
243	Analysis of Training Ways of Double-qualification Teachers of English Major	Zheng Qingfang
245	Discussion on Driving Practice Teaching with Scientific Research Subject	Yu Jinhao
247	Problems and Countermeasures in Development of Teaching Team Construction of China's Higher Vocational Colleges	Yu Jing
248	Efficiency of Teaching Mode of Question Designing in Reading	Zhao Meng
249	Analysis of Practice Teaching Methods of Higher Vocational Electronic Commerce Specialty	Hu Yibo
251	On Kinematics of Different Load to Rotating Technique of Women's Hammer	Liu Zhanfeng, <i>et al.</i>
253	Discussion on the Teaching Methods of Advanced Manufacturing Technology	Li Bin, <i>et al.</i>
254	Analysis on Training Ways of Double-qualified Teachers of Xi'an Secondary Vocational Colleges	Jian Ai
256	Value Research of University Public PE Instruments Resources in Nationwide Body-building	Li Haile, <i>et al.</i>
257	Innovation and Practice of Music Course Teaching	Zhou Yan
259	Research on Positioning and Development of College Library in the New Era	Zhang Limin
260	Impact of Status of Domestic and International Tourism Development on Training College English Senior Talents	Qin Jie
262	On Research Status of Operation and Construction of Distance Education Teaching Support System	He Runkun
264	Research on Application of Case-based Teaching in Metal Corrosion Course	Zhang Xuyun, <i>et al.</i>
266	Target Market Analysis of Medical Books	Feng Wenchun
267	Design and Innovation of Higher Vocational Theoretical Course	Jia Jianfeng
269	Teaching Reform of the Course of "Principles and Applications of Sensor"	Yin Haishuang, <i>et al.</i>
270	The Study on the Reference of Professional Qualification to the Course System of Practice of International Trade	Zhang Xiaotang, <i>et al.</i>
272	Specific Application of Value Analysis	Zhang Junxia, <i>et al.</i>
273	Train of Thought to Improve the Efficiency of Investment in the Laboratory Construction	Zhu Xiangyun
275	Training of Students' Innovative Ability in Higher Vocational Colleges' Teaching of Computer Specialty	Lv Xiaohua
276	Analysis of Status of Private University Teachers' Welfare Treatment	Wu Hong
278	Analysis of Future Development of Private Universities	Ma Zhiguo, <i>et al.</i>
279	Great Importance to Healthy Development of Consumer Behavior on College Students	Zeng Zhi
281	Research on the Teaching Reform of Mechanical and Electrical System Design	Chen Xiaodong

THEORIES & PRAXIS

282	Improved SWOT and Its Application on the Equipment Support Training System Innovation	Tang Jingwu, <i>et al.</i>
284	Research on Road Traffic Control in Wartime Circumstances	Li Jun
285	The Study of the Individual Tacit Knowledge Evaluation Indexes of the Chinese Medicine Doctor	Liu Yan, <i>et al.</i>
287	Thinking on Value of Sports Development and All-round Development of People	Lei Yucui, <i>et al.</i>
289	Discussion on Realistic Significance of Philosophy of Environmental Protection in Hayao Miyazaki's Animation	Qu Lin
291	Analysis of Impact of Monitoring of Biochemical Indicators and Physical Recovery on Sports Training	Liu Bo
292	Research on Current Situation of Countrymen's Happiness Index	Fan Zhiyi
296	Research on Evaluation of Social Credit System Based on AHP Method	Kang Ying
298	Research on Application of Algorithm-based BP Neural Network	Luan Jiuyang
300	Research on Impact of Rural Hiking Tourist Perception Value on Tourist Loyalty	Jia Jianzhong, <i>et al.</i>
302	Discussion on Matrix of Indoor Flower Soilless Cultivation	Li Gengfei
303	On the Mistranslation of Subtitling and Its Causes from the Perspective of Context	Zhang Biyun
305	Causes Analysis of Vulnerable Groups in Contemporary China and the Countermeasures	Liu Feilun
307	On China's Urban Natural Disasters and Emergency Management System	Wu Jian'an
309	Research on Cultural Orientation and Standardization of Local Snack	Xue Wei
310	Humanistic Reflection of the Monetary Value Based on the Critical Theory of Technology	Guo Jun, <i>et al.</i>
312	New Exploration of University Student Work	Liu Yanping
313	Experimental Study on Water Mist Protection of Ceiling Materials	Zhao Fei
315	Adapting to Requirements of Constructing Research-oriented Wisdom Hospital, Building Modern Medical Security System	He Mihui, <i>et al.</i>
316	How to Devise a Geological Museum with Personality	Zhang Bingchen
319	Refrigerating Machine and Operation	Ye Changqiong
320	Analysis of Playwriting of Film and Television Animation Based on Henan's Traditional Culture	Zhang Rui
322	Application of People's Mediation Committee in Mediation of Medical Dispute	Zhao Haibo, <i>et al.</i>
323	Modern Hospital Management under Perspective of Institutional Economics	Xu Dan
325	The Developmental Dilemma of Unclear Medicine in Basic Hospital and the Plight to Response	Peng Jing, <i>et al.</i>
326	Understanding of Legal Responsibilities of Adverse Drug Reaction Based on <i>Tort Liability Act</i>	Fan Tingting, <i>et al.</i>
328	Aiming at the Hospital's Propaganda Points to Promote Sound and Fast Development of the Hospital	Li Xia